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Més aparcaments per als veïns i 
més Policia Local a la ciutat

Un dels compromisos que vam adquirir amb els 
veïns de Castelldefels va ser millorar la qualitat 
de vida de tots ells i treballar per solucionar 
molts dels problemes que tenim a la ciutat.

La mobilitat i l’aparcament és un d’ells i 
en aquesta nova etapa s’estan impulsant zones 
verdes d’aparcament al centre de la ciutat. 
Fins ara, només la zona de la platja disposava 
d’aquestes zones d’aparcament gratuïtes pels 
veïns de Castelldefels i ara els veïns del centre 
també gaudiran de zona prioritària i gratuïta 
d’aparcament.

Així doncs, s’han establert un total de 369 
places d’aparcament de Zona Verda, repartides 
per la Plaça Colom (135), l’Avinguda Constitució 
209 (54) i al Carrer Barcelona (180).

Aquesta nova mesura no solament suposa 
la priorització dels veïns, que també, sinó que 
de retruc implica una gran repercussió positiva 
en el creixement del comerç de proximitat, 
una major accessibilitat als actes culturals o 
esdeveniments esportius que es desenvolupen a 
la ciutat, com també el gaudiment de la increïble 
restauració i platja que tenim Castelldefels.

Tanmateix, aquest any 2024 serà un 
referent en l’increment policial a la ciutat, ja 
que hem obert la convocatòria de 16 agents per 
a la policia local, la convocatòria més gran de la 
història de Castelldefels, una aposta d’aquest 
govern per incrementar la presència policial als 
carrers de la nostra ciutat.

Des del Partit Popular, tenim com a 
prioritat millorar la seguretat i la presència 
policial a tots els barris i treballarem per què 
en 2027 disposem d’una plantilla de policia 
local operativa als carrers de la ciutat de 120 
agents. Complint amb la ràtio d’1,7 agents per 
a cada 1000 habitants. Res és més important 
que sentir-nos segurs a les nostres pròpies llars 
i carrers. La seguretat no és només un dret 
fonamental, sinó també un aspecte clau per 
construir una comunitat pròspera i unida.

Continuem treballant junts per aconseguir 
la ciutat que tots mereixem.

El respecte als drets humans és 
innegociable

Des de fa uns mesos, i amb molta tristesa, ja es 
comença a fer habitual en les nostres llars i en 
el nostre dia a dia, la massacre de Gaza.

Per SOM CASTELLDEFELS, és del tot 
inadmissible, injust i denunciable, la guerra 
que està afectant a la població de Gaza.

Veure com amb l’armament militar, 
es destrossen cases, col·legis, espais d’oci, 
hospitals; Com la gent ha de fugir d’on viu, com 
dia rere dia mor gent innocent, no ens pot de 
cap les maneres fer mirar cap a un altre costat.

Des de la regidoria de Cooperació i 
Solidaritat, que gestionem en l’ajuntament,  
som especialment sensibles a tot el que està 
passant, i des del primer moment hem donat 
el nostre ple suport perquè aquest conflicte 
s’aturi SI o SI.

Ens hem avocat a ajudar en tot allò que 
està a les nostres mans, tant com ajuntament, 
com a partit polític municipalista i sempre 
al costat de les plataformes de pau del nostre 
municipi, que estan fent una feina encomiable, 
perquè tot el que està passant no quedi en 
l’oblit.

En el ple del mes de febrer vam pre-
sentar una moció sobre la guerra  de Gaza, 
perquè s’aturi, i anem també de la mà amb la 
Generalitat.

Tots a una, plegats i sense esquerdes… 
Aquí no val partidismes, valen les persones 
per davant de tot.

Hem de seguir treballant pels valors 
cooperatius, socials i de pau, i entre tots 
fer-nos aquestes preguntes:

Quin model de societat volem ?  
És això el que als nostres infants els hem 

de deixar ?
Des de SOM CASTELLDEFELS, 

sempre tindrem present el que Gandhi ens va 
ensenyar....
NO HI HA CAMÍ PER LA PAU, LA PAU ÉS 
EL CAMÍ.

Ara toca Catalunya

La incapacitat del govern d’ERC per sumar els 
suports necessaris per aprovar uns pressupos-
tos ha precipitat la convocatòria d’eleccions 
autonòmiques a Catalunya, unes eleccions 
que seran les més importants dels darrers 
25 anys, que decidiran si Catalunya gira full 
d’una vegada i centra els seus esforços en unir 
els catalans entorn d’un govern fort i estable 
que prioritzi la millora dels serveis públics, 
després de 10 anys de governs independentis-
tes que ens han deixat a la cua d’Espanya i de 
la Unió Europea en àmbits tan rellevants com 
l’educació, la sanitat, les energies renovables o 
la lluita contra la sequera.

 Aquestes seran les prioritats dels i 
les socialistes: governar per a tothom, pel 
conjunt de la ciutadania vingui d’on vingui, 
visqui on visqui i parli la llengua que parli, 
afirmar la nostra voluntat de ser i de conviure, 
contribuint a l’Espanya plural i diversa i 
essent escoltats i respectats a la Unió Europea 
i al món. I fer-ho amb un govern fort que 
proporcioni estabilitat i lideratge, que se 
centri en els problemes de la ciutadania, en 
donar la millor educació als nostres infants i 
joves, aportant eines als docents i al sistema 
educatiu per reforçar l’èxit educatiu, l’equitat i 
la inclusió, invertint en sanitat, en residències 
per a la gent gran, en energies renovables i 
especialment en bones infraestructures que 
han de ser sostenibles i que també ens han 
d’ajudar en la lluita contra l’episodi de sequera 
més important viscut mai al nostre país.

 Catalunya ha de tornar a les coses...No 
és moment de mirar al passat ni de posar els 
interessos de partit per sobre dels del país. Ara 
cal un govern que uneixi i que serveixi, que 
aporti esperança. És el moment de la demo-
cràcia i la ciutadania, el proper 12 de maig, 
tindrà la paraula per promoure una alternança 
tranquil·la. Ara toca Catalunya, el millor de 
Catalunya està per venir.

Salvem el ‘mercadillo’

Els mercats ambulants són grans eixos 
comercials i vertebradors de cohesió social  
gràcies al gruix important de persones que 
congreguen.
Històricament, Castelldefels va destacar 
per tenir un mercat ambulant prou atractiu 
gràcies a l’oferta variada de productes de 
qualitat que presentava entre els seus para-
distes (incloses parades d’alimentació), fins al 
punt de representar un reclam per a la resta de 
pobles del voltant.

Malauradament, la situació actual ha 
empitjorat notablement, i cada dimecres 
observem amb recança com el nostre mercat 
cada cop s’està quedant més obsolet: públic 
de gent gran, roba de poca qualitat... trets 
que estan motivant a què molts paradistes es 
traslladin a altres poblacions veïnes com Gavà 
o Viladecans. La inacció política de l’actual 
govern municipal (PP + SOM) és un dels 
altres causants que expliquen l’actual situació 
del mercadillo, l’espai del qual és polititzat 
pel Manuel Reyes i el Nico Cerpa fent un ús 
setmanal del mateix com a propaganda de les 
seves idees polítiques mitjançant la instal·la-
ció de carpes informatives.

Des de Junts per Castelldefels, proposem 
renovar el mercat sedentari cap a un de nou 
més digne i que permeti atraure un públic 
objectiu més jove. A fi i efecte de fer realitat 
aquest propòsit, a banda de mantenir el sector 
tèxtil, suggerim introduir l’alimentació de 
proximitat i l’artesania dintre del circuit 
de parades que ja presenta actualment el 
nostre mercat, just al seu costat (a la Plaça 
Joan XXIII), amb l’objectiu de dinamitzar 
aquest espai. Considerem que aquest mercat 
s’hauria de regir per un control rigorós envers 
la qualitat dels productes que es venen i 
caldria millorar la provisió d’aparcament si 
es vol incentivar el consum, sigui habilitant 
més places o impulsant l’aparcament rotatori 
(zona blava).

Decebudes i indignades

Els pressupostos del 2024,haurien d’haver servit 
per posar Catalunya al dia després d’anys de 
retallades, posar les bases per projectar-la cap el 
futur i oferir als ciutadans i ciutadanes allò que 
el país es mereix. Eren els pressupostos més alts 
i més socials de la història i donaven  resposta 
àmpliament a les necessitats de la ciutadania. 
Contemplaven més de 1.000 milions d’euros 
per a fer front a l’emergència per sequera, 
un  gran repte que tenim en aquest moment i  
proporcionaven els  majors increments en les 
partides d’Educació, Sanitat, Tercer Sector , 
Cultura, Industrialització , Audiovisual, dels 
darrers anys… i a més a més en una jugada 
magistral fent-los  possibles abans que arribin 
les retallades i la  contenció, post pandèmia,  des 
de Europa, al 2025.

Malauradament això no és ni serà ja 
possible perquè algunes formacions van 
decidir prioritzar els seus interessos polítics als 
interessos dels ciutadans i ciutadanes 

Comuns,  Junts x Cat, PP,  VOX van votar 
NO als pressupostos més socials i expansius fins 
ara, els efectes dels quals notarem també a la 
nostra ciutat.

Amb aquest NO als pressupostos 
Castelldefels perd, de moment, un dels 
equipaments més necessaris i desitjats per la 
ciutadania, m’ estic referint al 3r CAP, ja no hi 
haurà partida compromesa per construir-lo, 
malgrat estigui licitada l’obra, però tampoc hi 
haurà rehabilitació del Hospital de Viladecans, 
ni augment de facultatius ni per descomptat 
reducció de les llistes d’espera.

Un nou despropòsit que força al govern de la 
generalitat a convocar eleccions anticipades.

Ho hem dit manta vegades, en política no 
s’hi val tot: és lícit que per escanyar un govern 
fins al límit, no es tingui en compte les neces-
sitats de la gent? Sobretot d’aquella gent que ho 
està i seguirà passant molt i molt malament.

Decebudes, Desconcertades i Indignades, 
així és com ens sentim avui.

@Movem
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Proposem un model de convi-
vència per a Castelldefels

L’espai públic de qualsevol ciutat és el lloc on 
conflueix tota la ciutadania, és de tothom i per 
a tothom i, per tant, tothom ha de respectar-lo 
i tenir-ne cura. Per tal que això sigui així, 
l’ajuntament ha de fomentar que la ciutadania 
el visqui i en tingui cura.

A Castelldefels, hi ha punts de la ciutat 
on es produeixen situacions de conflicte com 
a conseqüència de la diversitat d’usos que se li 
dona a l’espai públic i també, per què no dir-ho, 
algunes accions incíviques d’una minoria 
que, per exemple, deixa els mobles i els trastos 
vells a la via pública el dia que no toca, que no 
recull els excrements del seu gos o que fa servir 
l’espai públic sense tenir en compte els horaris 
i el temps de descans del veïnat, especialment 
a la nit. Per aconseguir l’erradicació d’aquestes 
conductes, és necessari treballar en fomentar 
l’educació en convivència, invertir en millorar 
l’espai públic i aplicar les i sancions quan 
calgui.

Des de Movem En Comú Podem, hem 
proposat al govern municipal de SOM PP que 
faci contracte fixe als agents cívics per tal 
que no canviïn cada any. Actualment, tenen 
contractes temporals i així és molt difícil que 
puguin desenvolupar bé la seva feina com a 
auntèntics referents i agents de barri.

També exigim més inversió en el personal 
del Servei d’Intervenció per a la convivència 
a l’Espai Públic, un servei de l’ajuntament 
que té com objectiu promoure la convivència 
i millorar la qualitat de vida a l’espai públic. 
Aquest servei només compta amb 2 persones 
per actuar com a mediadores i Castelldefels té 
70.000 habitants. Tenint en compte els bons 
resultats i la bona valoració ciutadana que 
reben, es veu clarament la necessitat d’incre-
mentar aquest servei.
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